
Protokół Nr 1111
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 18 stycznia 2011 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o 14.20
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia :
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
4. Dyskusja nad planem pracy Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska Porządku

Publicznego.
5. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodniczący Komisji wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2011-2014
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na

lata 2011-2014.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
5. Dyskusja nad planem pracy Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska Porządku

Publicznego.
6. Wolne wnioski.

Ad.2
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
Pan P.Kułakowski zaproponował kandydaturę Pani Jadwigi Wysockiej.
Pan P.Borowski zaproponował kandydaturę Pana Jerzego Saciłowskiego.
Pani Wysocka nie wyraziła zgody na kandydowanie.
Pan Saciłowski wyraził zgodę na kandydowanie.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wybrała na Zastępcę Przewodniczącego
Komisji wybrała Pana Jerzego Saciłowskiego.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-
2014 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Przewodniczący Komisji zapytał o skok dochodów z 2011 na 2012 z czego to wynika.



Skarbnik wyjaśniła że prognozowana jest większa sprzedaż majątku.
Przewodniczący Komisji zapytał czy są podpisane umowy na budowę Sali gimnastycznej przy ZSL
Skarbnik J.Kucharewicz opowiedział, że są podpisane na wyłonienie inwestora zastępczego, który
będzie organizował przetarg.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki dodał, ze jest podpisana również umowa z Urzędem Marszałkowskim i
Ministerstwem, proces jest rozpoczęty zwłaszcza że teren jest już przygotowany pod inwestycje.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
Radny P.Kułakowski zgłosił wnioski:

1) Zadania kontynuowane poz. 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,
Sierbowce, Żuki i Plebanowce", zdjąć kwotę 100 tys. zł. i przeznaczyć na nowe zadanie:
"Budowa wodociągu wiejskiego w Geniuszach", realizacja zadania w latach 2011-2012,

2) "Wykonanie nawierzchni i chodników ul. Kleeberga"; kwota 300 tys. zł. z kredytu,
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki zgłosił wnioski:

1) W zadaniach kontynuowanych poz. 12 "Wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe" dopisać "i
kanalizacji".

2) W zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 "Wykonanie nawierzchni na ul. Kolejowej" dopisać
"i ul. Siennej"

Radna J.Wysocka zgłosiła wnioski:
1) o przygotowanie dokumentacji na nawierzchnie ul. Broniewskiego, kwota 100 tys. zł. zdjąć z

inwestycji Plac Kościuszki.
2) Wykonanie kanalizacji w ul. Kresowej, kwotę 150 tys. zł. zdjąć z inwestycji Placu

Kościuszki.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, ze co do kanalizacji na ul. Kresowej to mieszkańcy byli
zapytani co chcą czy nowy chodnik czy kanalizację, wybrali chodnik. Dodał również że jeśli w tym
roku nie zrobimy ulicy Placu Kościuszki to na wiosnę nie będzie ona przejezdna.
Radny P.Borowski wyjaśnił że nastąpi konflikt przy budowie kina i ciężki sprzęt będzie niszczył tą
drogę·
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że plan ruchu jest zrobiony przy budowie kina i ciężki sprzęt
będzie jeździł od ulicy Ściegiennego.
Radny P.Borowski zgłosił wniosek o zdjęcie z inwestycji budowy Sali gimnastycznej przy ZSl zdjąć
kredyt a środki własne zmniejszyć do kwoty 300 tys .zł.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił po raz kolejny że jest umowa podpisana jest z ministerstwem i
jesteśmy na etapie złożenia kolejnego wniosku.
Radna J.Wysocka zgłosiła że podtrzymuje wniosek na dokumentacje ul. Broniewskiego ale zmienić
finansowanie i zdjęcie z drogi Janowszczyzna - Planteczka 100 tys. zł.
Radny P.Borowski zgłosił wniosek o wykonanie ul.Drzewnej kwota 200 tys. zł. z inwestycji przy ul.
Plac Kościuszki do wykonania w 2011 roku.
Radny J.Saciłowski zgłosił wniosek o wykonanie dokumentacji na ul. Pocztowej kwota 60-70 tys. zł.
z kredytu.
Radny P.Borowski zgłosił wniosek o wykreślenie wykonania chodników z ul. Słonecznej i Wesołej.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot zgłosił dwa wnioski.

1) Ujęcie w budżecie projektu partnerskich w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Ochrona walorów środowiskowych Gminy Sokółka i
Gminy Gusiew poprzez zmniejszenie emisji szkodliwych związków do atmosfery, wartość
projektu: 4 198776,88 euro (dofinansowanie ze środków zewnętrznych 3778899,19 euro),



3) Ujęcie w budżecie projektu partnerskiego w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Poprawa warunków oświatowych, społecznych i
przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu na terenie Gminy Sokółka i Miasta Gusiew
poprzez budowę centrów edukacyjno-rehabilitacyjnego dla dzieci w Gusiewie i
Środowiskowego Domu Pomocy społecznej wraz z Ośrodkiem Pomocy Społecznej i
Przedszkole w Sokółce.", wartość projektu l 677092, 40 euro (dofinansowanie ze środków
zewnętrznych l 509383,16 euro).

Radny P.Borowski wycofał wniosek o wykonanie ul.Drzewnej .
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie zgłoszonych wniosków.

l) Zadania kontynuowane poz. 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,
Sierbowce, Żuki i Plebanowce", zdjąć kwotę 100 tys. zł. i przeznaczyć na nowe zadanie:
"Budowa wodociągu wiejskiego w Geniuszach", realizacja zadania w latach 2011-2012,

Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek.
2) "Wykonanie nawierzchni i chodników ul. Kleeberga"; kwota 300 tys. zł. z kredytu,
Komisjajednogłośnie przyjeła wniosek.
3) W zadaniach kontynuowanych poz. 12 "Wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe" dopisać "i

kanalizacji" .
Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek.
4) W zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 "Wykonanie nawierzchni na ul. Kolejowej" dopisać

"i ul. Siennej"
Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek.
5) Przygotowanie dokumentacji na ul. Broniewskiego kwota 50 tys. zł.; zdjąć z zadania nowo

rozpoczętego "Wykonanie nawierzchni na drodze Janowszczyzna -Planteczka."
Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek.
Radna J.Wysocka wycofała wniosek o wykoannie kanalizacji w ul. KResowej.
Radny Borowski wycofał wniosek o zdjęcie kredytu z budowy Sali gimnastycznej ZSL
6) Wykonanie dokumentacji na ul. Pocztową, kwota 50 tys. zł. z kredytu, na lata 2011-2012
Komisja jednogłośnie przyjeła wniosek.
7) Ujęcie w budżecie projektu partnerskich w ramach Programu Współpracy Transgranicznej

Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Ochrona walorów środowiskowych Gminy Sokółka i
Gminy Gusiew poprzez zmniejszenie emisji szkodliwych związków do atmosfery, wartość
projektu: 4 198776,88 euro (dofinansowanie ze środków zewnętrznych 3 778899,19 euro),

8) Ujęcie w budżecie projektu partnerskiego w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Poprawa warunków oświatowych, społecznych i
przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu na terenie Gminy Sokółka i Miasta Gusiew
poprzez budowę centrów edukacyjno-rehabilitacyjnego dla dzieci w Gusiewie i
Środowiskowego Domu Pomocy społecznej wraz z Ośrodkiem Pomocy Społecznej i
Przedszkole w Sokółce.", wartość projektu l 677092, 40 euro (dofinansowanie ze środków
zewnętrznych l 509383,16 euro).

Komisja jednogłośnie przyjeła wnioski.
9) W zadania kontynuowanych w poz. 3 "Wykonanie nawierzchni utwardzonej wraz z

chodnikami na ul. Słoneczna, Wesoła" wykreślić "wraz z chodnikami".
Komisja l głosem "za" przy 4 "wstrzymujących się" przyjeła wniosek.

Przewodniczący Komisji odczytał pismo Pana Stanisława Kozłowskiego o wykonanie chodników
przy ul. Tarasiewicza.
Komisja 4 głosami "przeciw" i l "wstrzymującym się" odrzucił wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.



Ad.5
Dyskusja nad planem pracy Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego.
Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji na 2011 rok.

Ad.6
Wolne wnioski.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot zwrócił się do komisji o zaopiniowanie uchwały intencyjnej która
będzie przygotowana na sesje w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyj no-
Rekreacyjnego nad Zalewem Sokólskim, wartość projektu nie może przekroczyć 4 mln euro, gdzie
udział własny wynosi 10 % wartości projektu.
Druga uchwała intencyjna w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska - Białoruś -Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola Nr 4
w Sokółce, wartość projektu nie może przekroczyć 1,5 mln euro, udział własny gminy wynosi 10 %
wartości projektu.
Trzecia uchwał intencyjna w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Białoruś - Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów słonecznych i
oświetlenia hybrydowego w budynkach użyteczności publicznej Przedszkola Nr 1, 3,4 i 5, 200
instalacji solarnych w domach prywatnych oraz budowy oświetlenia hybrydowego na terenie gminy
Sokółka. Wartość dofinansowania nie może przekroczyć 1,5 mln. Euro, wkład własny wynosi 10 %
wartości projektu.
Komisja jednogłośnie wydała opinię do proponowanych uchwał.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


